



通告編號：21/22-068c-S1

中一級下學期考試

敬啟者：

本年度中一級下學期考試將於 7 月 7 日 (星期四) 至 7 月 15 日 (星期五) 舉行，現隨函附上考試時間表。敬希 台端督促 貴子弟留意考試日期及時間，勤加溫習，以爭取理想成績。7 月 18 日校內仍有中四至中五級考試進行，中一同學無須回校上課。考試期間同學的回校時間為早上八時正前。

教育局規定，學生在每天回校前必須完成一次快速抗原測試，測試應在每天早上進行，陰性測試結果必須在每天回校前上載到 eClass app 的「健康申報」功能。若同學因為未能及時完成檢測而遲入試場，將不會獲得補時。

如因懸掛八號颱風或黑紅色暴雨警告訊號，致當日停課，復課後之考試安排則按照考試時間表如常進行。而停課當天之考試將安排於該星期六舉行。若停課超過一天或以上，復課後考試仍按照考試時間表如常進行。而該星期六則安排舉行第一天停課的考試。餘下之考試安排則另行通知，敬希垂注。

同學如因病不能應試，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補考。

同學如缺席考試，分數將根據以下原則計算：

請假類別	考試成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

試後對卷將於 7 月 19 日 (Day 4) 至 7 月 25 日 (Day 7) 進行，7 月 20 日 (星期三) 為香港中學文憑考試放榜日，同學當日不用回校上課。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思驊謹啟

2022 年 6 月 13 日

## 中一級下學期考試時間表

日期	科目 / 時間	
7 / 7 (四)	中文卷二 8:30 - 9:45	中史 10:30 - 11:15
8 / 7 (五)	英文卷二 8:30 - 9:30	生活與社會 10:30 - 11:15
11 / 7 (一)	科學 8:30 - 9:30	中文卷三 10:15 - 10:45
12 / 7 (二)	英文卷三 8:30 - 9:30	宗教倫理 10:30 - 11:15
13 / 7 (三)	數學 8:30 - 10:00	地理 10:30 - 11:15
14 / 7 (四)	中文卷一 8:30 - 9:45	普通話 10:30 - 11:00
15 / 7 (五)	英文卷一 8:30 - 9:45	

考試場地編排如下：

班別	1A	1B	1C	1D
課室	101	102	103	104

日期	科目	考試場地
11 / 7 (一)	中文卷三	禮堂
12 / 7 (二)	英文卷三	禮堂
14 / 7 (四)	普通話	禮堂



Ref: 21/22-068e-S1  
13 June 2022

### S.1 Second Term Examination

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The S.1 Second Term Examination will take place from 7 July (Thursday) to 15 July (Friday). Please pay attention to the examination timetable shown below, and encourage your child to strive hard. As there will be examinations on 18 July for S.4 to S.5, there will be no school for S.1 students. School starts at **8 a.m.** as usual during the examination period.

The Education Bureau stipulates that all students must complete a rapid antigen test before returning to school every day. The test should be carried out every morning, and the negative test results must be uploaded to the "Health Declaration" function of the eClass app before returning to school every day. If the test is not completed on time and the student might be late to enter the examination room, NO EXTRA TIME will be given to the student.

In case of Typhoon Signal no. 8, Red or Black Rainstorm Signals when school is suspended, examinations will take place according to the original schedule once school is resumed. The affected examination will take place on Saturday. If school is suspended for more than one day, examinations will still take place as scheduled. And the examination on the first day of suspension will take place on that Saturday while other affected examinations will otherwise be arranged.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary examinations will be arranged for all absentees.

Examination scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of Absence	Examination Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Paper Checking will be arranged from 19 July (Day 4) to 25 July (Day 7). As there will be the HKDSE Result Release on 20 July (Wednesday), there will be no school for S.1 – S.5 students.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

## S.1 Second Term Examination Timetable

Date	Subject & Time	
7 / 7 ( THU )	CHI II 8:30 – 9:45	CHIST 10:30 – 11:15
8 / 7 ( FRI )	ENG II 8:30 – 9:30	L&S 10:30 – 11:15
11 / 7 ( MON )	IS 8:30 – 9:30	CHI III 10:15 – 10:45
12 / 7 ( TUE )	ENG III 8:30 – 9:30	RE 10:30 – 11:15
13 / 7 ( WED )	MATH 8:30 – 10:00	GEO 10:30 – 11:15
14 / 7 ( THU )	CHI I 8:30 – 9:45	PTH 10:30 – 11:00
15 / 7 ( FRI )	ENG I 8:30 – 9:45	

### Examination Venues:

Class	1A	1B	1C	1D
Classroom	101	102	103	104

Date	Subject	Venue
11 / 7 ( MON )	CHI III	HALL
12 / 7 ( TUE )	ENG III	HALL
14 / 7 ( THU )	PTH	HALL



### 中二級下學期考試

敬啟者：

本年度中二級下學期考試將於 7 月 7 日 (星期四) 至 7 月 15 日 (星期五) 舉行，現隨函附上考試時間表。敬希 台端督促 貴子弟留意考試日期及時間，勤加溫習，以爭取理想成績。7 月 18 日校內仍有中四至中五級考試進行，中二同學無須回校上課。考試期間同學的回校時間為早上八時正前。

教育局規定，學生在每天回校前必須完成一次快速抗原測試，測試應在每天早上進行，陰性測試結果必須在每天回校前上載到 eClass app 的「健康申報」功能。若同學因為未能及時完成檢測而遲入試場，將不會獲得補時。

如因懸掛八號颱風或黑紅色暴雨警告訊號，致當日停課，復課後之考試安排則按照考試時間表如常進行。而停課當天之考試將安排於該星期六舉行。若停課超過一天或以上，復課後考試仍按照考試時間表如常進行。而該星期六則安排舉行第一天停課的考試。餘下之考試安排則另行通知，敬希垂注。

同學如因病不能應試，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補考。

同學如缺席考試，分數將根據以下原則計算：

請假類別	考試成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

試後對卷將於 7 月 19 日 (Day 4) 至 7 月 25 日 (Day 7) 進行，7 月 20 日 (星期三) 為香港中學文憑考試放榜日，同學當日不用回校上課。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思驊謹啟

2022 年 6 月 13 日

## 中二級下學期考試時間表

日期	科目 / 時間	
7 / 7 (四)	生活與社會 8:30 - 9:15	中文卷三 10:00 - 10:30
8 / 7 (五)	英文卷二 8:30 - 9:30	地理 10:30 - 11:15
11 / 7 (一)	數學 8:30 - 10:00	科學 10:30 - 11:30
12 / 7 (二)	中文卷一 8:30 - 9:45	
13 / 7 (三)	中史 8:30 - 9:15	英文卷三 10:00 - 11:00
14 / 7 (四)	中文卷二 8:30 - 10:00	宗教倫理 10:30 - 11:15
15 / 7 (五)	英文卷一 8:30 - 9:45	普通話 10:30 - 11:00

考試場地編排如下：

班別	2A	2B	2C	2D
課室	105	106	205	206

日期	科目	考試場地
7 / 7 (四)	中文卷三	禮堂
13 / 7 (三)	英文卷三	禮堂
15 / 7 (五)	普通話	禮堂



### S.2 Second Term Examination

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The S.2 Second Term Examination will take place from 7 July (Thursday) to 15 July (Friday). Please pay attention to the examination timetable shown below, and encourage your child to strive hard. As there will be examinations on 18 July for S.4 to S.5, there will be no school for S.2 students. School starts at **8 a.m.** as usual during the examination period.

The Education Bureau stipulates that all students must complete a rapid antigen test before returning to school every day. The test should be carried out every morning, and the negative test results must be uploaded to the "Health Declaration" function of the eClass app before returning to school every day. If the test is not completed on time and the student might be late to enter the examination room, NO EXTRA TIME will be given to the student.

In case of Typhoon Signal no. 8, Red or Black Rainstorm Signals when school is suspended, examinations will take place according to the original schedule once school is resumed. The affected examination will take place on Saturday. If school is suspended for more than one day, examinations will still take place as scheduled. And the examination on the first day of suspension will take place on that Saturday while other affected examinations will otherwise be arranged.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary examinations will be arranged for all absentees.

Examination scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of Absence	Examination Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Paper Checking will be arranged from 19 July (Day 4) to 25 July (Day 7). As there will be the HKDSE Result Release on 20 July (Wednesday), there will be no school for S.1 – S.5 students.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

## S.2 Second Term Examination Timetable

Date	Subject & Time	
7 / 7 ( THU )	L&S 8:30 – 9:15	CHI III 10:00 – 10:30
8 / 7 ( FRI )	ENG II 8:30 – 9:30	GEO 10:30 – 11:15
11 / 7 ( MON )	MATH 8:30 – 10:00	IS 10:30 – 11:30
12 / 7 ( TUE )	CHI I 8:30 – 9:45	
13 / 7 ( WED )	CHIST 8:30 – 9:15	ENG III 10:00 – 11:00
14 / 7 ( THU )	CHI II 8:30 – 10:00	RE 10:30 – 11:15
15 / 7 ( FRI )	ENG I 8:30 – 9:45	PTH 10:30 – 11:00

### Examination Venues:

Class	2A	2B	2C	2D
Classroom	105	106	205	206

Date	Subject	Venue
7 / 7 ( THU )	CHI III	HALL
13 / 7 ( WED )	ENG III	HALL
15 / 7 ( FRI )	PTH	HALL





### 中三級下學期考試

敬啟者：

本年度中三級下學期考試將於 7 月 4 日 (星期一) 至 7 月 14 日 (星期四) 舉行，現隨函附上考試時間表。敬希 台端督促 貴子弟留意考試日期及時間，勤加溫習，以爭取理想成績。7 月 15 日至 18 日校內仍有其他級別考試進行，中三同學無須回校上課。考試期間同學的回校時間為早上八時正前。

教育局規定，學生在每天回校前必須完成一次快速抗原測試，測試應在每天早上進行，陰性測試結果必須在每天回校前上載到 eClass app 的「健康申報」功能。若同學因為未能及時完成檢測而遲入試場，將不會獲得補時。

如因懸掛八號颱風或黑紅色暴雨警告訊號，致當日停課，復課後之考試安排則按照考試時間表如常進行。而停課當天之考試將安排於該星期六舉行。若停課超過一天或以上，復課後考試仍按照考試時間表如常進行。而該星期六則安排舉行第一天停課的考試。餘下之考試安排則另行通知，敬希垂注。

同學如因病不能應試，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補考。

同學如缺席考試，分數將根據以下原則計算：

請假類別	考試成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

試後對卷將於 7 月 19 日 (Day 4) 至 7 月 25 日 (Day 7) 進行，7 月 20 日 (星期三) 為香港中學文憑考試放榜日，同學當日不用回校上課。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思驊謹啟

2022 年 6 月 13 日

## 中三級下學期考試時間表

日期	科目 / 時間		
4 / 7 (一)	英文卷一 8:30 - 9:45	物理 10:30 - 11:30	
5 / 7 (二)	生物 8:30 - 9:30	中文卷三 10:15 - 10:45	
6 / 7 (三)	宗教倫理 8:30 - 9:15	化學 10:30 - 11:30	
7 / 7 (四)	中文卷二 8:30 - 10:00	地理 10:30 - 11:30	
8 / 7 (五)	英文卷三 8:30 - 9:30	中史 10:30 - 11:15	
11 / 7 (一)	數學卷一 8:30 - 9:45	數學卷二 10:30 - 11:10	普通話 12:00 - 12:30
12 / 7 (二)	英文卷二 8:30 - 9:30	英文卷四 (說話能力) 10:15 - 13:15	
13 / 7 (三)	生活與社會 8:30 - 9:15	中文卷四 (說話能力) 9:45 - 12:45	
14 / 7 (四)	中文卷一 8:30 - 9:45	經濟 10:30 - 11:15	

考試場地編排如下：

班別	3A	3B	3C	3D
課室	201	202	203	204

日期	科目	考試場地
5 / 7 (二)	中文卷三	禮堂
8 / 7 (五)	英文卷三	禮堂
11 / 7 (一)	普通話	禮堂
12 / 7 (二)	英文卷四 (說話能力)	201 - 205 室
13 / 7 (三)	中文卷四 (說話能力)	201 - 205 室



### S.3 Second Term Examination

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The S.3 Second Term Examination will take place from 4 July (Monday) to 14 July (Thursday). Please pay attention to the examination timetable shown below, and encourage your child to strive hard. As there will be examinations from 15 to 18 July for other forms, there will be no school for S.3 students. School starts at **8 a.m.** as usual during the examination period.

The Education Bureau stipulates that all students must complete a rapid antigen test before returning to school every day. The test should be carried out every morning, and the negative test results must be uploaded to the "Health Declaration" function of the eClass app before returning to school every day. If the test is not completed on time and the student might be late to enter the examination room, NO EXTRA TIME will be given to the student.

In case of Typhoon Signal no. 8, Red or Black Rainstorm Signals when school is suspended, examinations will take place according to the original schedule once school is resumed. The affected examination will take place on Saturday. If school is suspended for more than one day, examinations will still take place as scheduled. And the examination on the first day of suspension will take place on that Saturday while other affected examinations will otherwise be arranged.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary examinations will be arranged for all absentees.

Examination scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of Absence	Examination Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Paper Checking will be arranged from 19 July (Day 4) to 25 July (Day 7). As there will be the HKDSE Result Release on 20 July (Wednesday), there will be no school for S.1 – S.5 students.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

### S.3 Second Term Examination Timetable

Date	Subject & Time		
4 / 7 ( MON )	ENG I 8:30 – 9:45	PHY 10:30 – 11:30	
5 / 7 ( TUE )	BIO 8:30 – 9:30	CHI III 10:15 – 10:45	
6 / 7 ( WED )	RE 8:30 – 9:15	CHEM 10:30 – 11:30	
7 / 7 ( THU )	CHI II 8:30 – 10:00	GEO 10:30 – 11:30	
8 / 7 ( FRI )	ENG III 8:30 – 9:30	CHIST 10:30 – 11:15	
11 / 7 ( MON )	MATH I 8:30 – 9:45	MATH II 10:30 – 11:10	PTH 12:00 – 12:30
12 / 7 ( TUE )	ENG II 8:30 – 9:30	ENG IV ( Speaking ) 10:15 – 13:15	
13 / 7 ( WED )	L&S 8:30 – 9:15	CHI IV ( Speaking ) 9:45 – 12:45	
14 / 7 ( THU )	CHI I 8:30 – 9:45	ECO 10:30 – 11:15	

#### Examination Venues:

Class	3A	3B	3C	3D
Classroom	201	202	203	204

Date	Subject	Venue
5 / 7 ( TUE )	CHI III	HALL
8 / 7 ( FRI )	ENG III	HALL
11 / 7 ( MON )	PTH	HALL
12 / 7 ( TUE )	ENG IV ( Speaking )	RM 201 – 205
13 / 7 ( WED )	CHI IV ( Speaking )	RM 201 - 205



通告編號：21/22-068c-S4

中四級下學期考試

敬啟者：

本年度中四級下學期考試將於 7 月 4 日 (星期一) 至 7 月 18 日 (星期一) 舉行，現隨函附上考試時間表。敬希 台端督促 貴子弟留意考試日期及時間，勤加溫習，以爭取理想成績。考試期間同學的回校時間為早上八時正前。

教育局規定，學生在每天回校前必須完成一次快速抗原測試，測試應在每天早上進行，陰性測試結果必須在每天回校前上載到 eClass app 的「健康申報」功能。若同學因為未能及時完成檢測而遲入試場，將不會獲得補時。

如因懸掛八號颱風或黑紅色暴雨警告訊號，致當日停課，復課後之考試安排則按照考試時間表如常進行。而停課當天之考試將安排於該星期六舉行。若停課超過一天或以上，復課後考試仍按照考試時間表如常進行。而該星期六則安排舉行第一天停課的考試。餘下之考試安排則另行通知，敬希垂注。

同學如因病不能應試，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補考。

同學如缺席考試，分數將根據以下原則計算：

請假類別	考試成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

試後對卷將於 7 月 19 日 (Day 4) 至 7 月 25 日 (Day 7) 進行，7 月 20 日 (星期三) 為香港中學文憑考試放榜日，同學當日不用回校上課。

此致  
各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長  
韓思驊謹啟

2022 年 6 月 13 日

## 中四級下學期考試時間表

日期	科目 / 時間	
4 / 7 (一)	英文卷三 8:30 - 10:30	資訊及通訊科技 / 健康管理與社會關懷 11:15 - 13:15 經濟 11:15 - 12:45 中史 11:15 - 12:15
5 / 7 (二)	中文卷二 8:30 - 10:45	(Cell is crossed out)
6 / 7 (三)	公民與社會發展 8:30 - 9:30	地理 10:00 - 11:30 企業、會計與財務概論 10:00 - 12:30 倫理與宗教 10:00 - 11:45
7 / 7 (四)	英文卷二 8:30 - 10:00	(Cell is crossed out)
8 / 7 (五)	宗教倫理 8:30 - 9:15	生物 9:45 - 12:15
11 / 7 (一)	英文卷一 8:30 - 10:00	物理 10:30 - 13:00
12 / 7 (二)	數學 8:30 - 10:30	(Cell is crossed out)
13 / 7 (三)	英文卷四 (說話能力) 8:30 - 11:30	(Cell is crossed out)
14 / 7 (四)	中文卷一 8:30 - 10:00	化學 10:30 - 13:00
15 / 7 (五)	數學 (單元二) 8:30 - 10:00	(Cell is crossed out)
18 / 7 (一)	視覺藝術 8:30 - 11:45	(Cell is crossed out)

考試場地編排如下：

班別	4A	4B	4C	4D
課室	301	302	303	304

日期	科目	考試場地
4 / 7 (一)	英文卷三	禮堂
	資訊及通訊科技	301 室
	健康管理與社會關懷	302 室
	經濟	303 室
	中史	304 室
6 / 7 (三)	地理	301 室
	企業、會計與財務概論	302 室
	倫理與宗教	303 室
8 / 7 (五)	生物	301 室 ( 選修科 2 ) 302 室 ( 選修科 3 )
11 / 7 (一)	物理	301 室 ( 選修科 1 ) 302 室 ( 選修科 2 )
13 / 7 (三)	英文卷四 ( 說話能力 )	301 - 306 室
14 / 7 (四)	化學	301 室 ( 選修科 1 ) 302 室 ( 選修科 3 )
15 / 7 (五)	數學 ( 單元二 )	301 室
18 / 7 (一)	視覺藝術	108 室



### S.4 Second Term Examination

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The S.4 Second Term Examination will take place from 4 July (Monday) to 18 July (Monday). Please pay attention to the examination timetable shown below, and encourage your child to strive hard. School starts at **8 a.m.** as usual during the examination period.

The Education Bureau stipulates that all students must complete a rapid antigen test before returning to school every day. The test should be carried out every morning, and the negative test results must be uploaded to the "Health Declaration" function of the eClass app before returning to school every day. If the test is not completed on time and the student might be late to enter the examination room, NO EXTRA TIME will be given to the student.

In case of Typhoon Signal no. 8, Red or Black Rainstorm Signals when school is suspended, examinations will take place according to the original schedule once school is resumed. The affected examination will take place on Saturday. If school is suspended for more than one day, examinations will still take place as scheduled. And the examination on the first day of suspension will take place on that Saturday while other affected examinations will otherwise be arranged.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary examinations will be arranged for all absentees.

Examination scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of Absence	Examination Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Paper Checking will be arranged from 19 July (Day 4) to 25 July (Day 7). As there will be the HKDSE Result Release on 20 July (Wednesday), there will be no school for S.1 – S.5 students.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal



## S.4 Second Term Examination Timetable

Date	Subject & Time	
4 / 7 ( MON )	ENG III 8:30 - 10:30	ICT / HMSC 11:15 - 13:15 ECO 11:15 - 12:45 C.HIST 11:15 - 12:15
5 / 7 ( TUE )	CHI II 8:30 - 10:45	/
6 / 7 ( WED )	CS 8:30 - 9:30	GEO 10:00 - 11:30 BAFS 10:00 - 12:30 ERS 10:00 - 11:45
7 / 7 ( THU )	ENG II 8:30 - 10:00	/
8 / 7 ( FRI )	RE 8:30 - 9:15	BIO 9:45 - 12:15
11 / 7 ( MON )	ENG I 8:30 - 10:00	PHY 10:30 - 13:00
12 / 7 ( TUE )	MATHS 8:30 - 10:30	/
13 / 7 ( WED )	ENG IV ( Speaking ) 8:30 - 11:30	/
14 / 7 ( THU )	CHI I 8:30 - 10:00	CHEM 10:30 - 13:00
15 / 7 ( FRI )	MATHS ( M2 ) 8:30 - 10:00	/
18 / 7 ( MON )	VA 8:30 - 11:45	/

**Examination Venues:**

<b>Class</b>	4A	4B	4C	4D
<b>Classroom</b>	301	302	303	304

<b>Date</b>	<b>Subject</b>	<b>Venue</b>
<b>4 / 7 ( MON )</b>	ENG III	HALL
	ICT	RM 301
	HMSC	RM 302
	ECO	RM 303
	C.HIST	RM 304
<b>6 / 7 ( WED )</b>	GEO	RM 301
	BAFS	RM 302
	ERS	RM 303
<b>8 / 7 ( FRI )</b>	BIO	RM 301 ( Elective 2 ) RM 302 ( Elective 3 )
<b>11 / 7 ( MON )</b>	PHY	RM 301 ( Elective 1 ) RM 302 ( Elective 2 )
<b>13 / 7 ( WED )</b>	ENG IV ( Speaking )	RM 301 - 306
<b>14 / 7 ( THU )</b>	CHEM	RM 301 ( Elective 1 ) RM 302 ( Elective 3 )
<b>15 / 7 ( FRI )</b>	MATHS ( M2 )	RM 301
<b>18 / 7 ( MON )</b>	VA	RM 108



通告編號：21/22-068c-S5

中五級下學期考試

敬啟者：

本年度中五級下學期考試將於 7 月 4 日 (星期一) 至 7 月 18 日 (星期一) 舉行，現隨函附上考試時間表。敬希 台端督促 貴子弟留意考試日期及時間，勤加溫習，以爭取理想成績。考試期間同學的回校時間為早上八時正前。

教育局規定，學生在每天回校前必須完成一次快速抗原測試，測試應在每天早上進行，陰性測試結果必須在每天回校前上載到 eClass app 的「健康申報」功能。若同學因為未能及時完成檢測而遲入試場，將不會獲得補時。

如因懸掛八號颱風或黑紅色暴雨警告訊號，致當日停課，復課後之考試安排則按照考試時間表如常進行。而停課當天之考試將安排於該星期六舉行。若停課超過一天或以上，復課後考試仍按照考試時間表如常進行。而該星期六則安排舉行第一天停課的考試。餘下之考試安排則另行通知，敬希垂注。

同學如因病不能應試，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補考。

同學如缺席考試，分數將根據以下原則計算：

請假類別	考試成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

試後對卷將於 7 月 19 日 (Day 4) 至 7 月 25 日 (Day 7) 進行，7 月 20 日 (星期三) 為香港中學文憑考試放榜日，同學當日不用回校上課。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思驊謹啟

2022 年 6 月 13 日

## 中五級下學期考試時間表

日期	科目 / 時間	
4 / 7 (一)	中文卷二 8:30 - 10:00	生物 10:30 - 13:00
5 / 7 (二)	數學卷一 8:30 - 10:45	數學卷二 11:15 - 12:30
6 / 7 (三)	英文卷三 8:30 - 10:30	中文卷一 11:15 - 12:45
7 / 7 (四)	通識卷一 8:30 - 10:30	通識卷二 11:00 - 12:15
8 / 7 (五)	資訊及通訊科技卷一 / 中史卷一 / 健康管理與社會關懷卷一 8:30 - 10:30 經濟卷一 8:30 - 9:30	資訊及通訊科技卷二 11:00 - 12:30 健康管理與社會關懷卷二 11:00 - 12:45 經濟卷二 10:00 - 12:00
11 / 7 (一)	地理卷一 8:30 - 10:30 企業、會計與財務概論卷一 8:30 - 9:45 倫理與宗教卷一 8:30 - 10:15	地理卷二 11:00 - 12:15 企業、會計與財務概論卷二 10:15 - 12:30 倫理與宗教卷二 10:45 - 12:30
12 / 7 (二)	英文卷二 8:30 - 10:30	中文卷三 11:15 - 13:15
13 / 7 (三)	宗教倫理 8:30 - 9:15	化學 9:45 - 12:15
14 / 7 (四)	英文卷一 8:30 - 10:00	數學 ( 單元二 ) 10:30 - 13:00
15 / 7 (五)	物理 8:30 - 11:00 視覺藝術 8:30 - 12:30	
18 / 7 (一)	英文卷四 ( 說話能力 ) 8:30 - 11:30	

考試場地編排如下：

班別	5A	5B	5C	5D
課室	401	402	403	404

日期	科目	考試場地
4 / 7 (一)	生物	401 室 ( 選修科 2 ) 402 室 ( 選修科 3 )
6 / 7 (三)	英文卷三	禮堂
8 / 7 (五)	資訊及通訊科技	401 室
	健康管理與社會關懷	402 室
	經濟	403 室
	中史	404 室
11 / 7 (一)	地理	401 室
	企業、會計與財務概論	402 室
	倫理與宗教	403 室
12 / 7 (二)	中文卷三	禮堂
13 / 7 (三)	化學	401 室 ( 選修科 1 ) 402 室 ( 選修科 3 )
14 / 7 (四)	數學 ( 單元二 )	301 室
15 / 7 (五)	物理	401 室 ( 選修科 1 ) 402 室 ( 選修科 2 )
	視覺藝術	108 室
18 / 7 (一)	英文卷四 ( 說話能力 )	301 - 306 室



**S.5 Second Term Examination**

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The S.5 Second Term Examination will take place from 4 July (Monday) to 18 July (Monday). Please pay attention to the examination timetable shown below, and encourage your child to strive hard. School starts at **8 a.m.** as usual during the examination period.

The Education Bureau stipulates that all students must complete a rapid antigen test before returning to school every day. The test should be carried out every morning, and the negative test results must be uploaded to the "Health Declaration" function of the eClass app before returning to school every day. If the test is not completed on time and the student might be late to enter the examination room, NO EXTRA TIME will be given to the student.

In case of Typhoon Signal no. 8, Red or Black Rainstorm Signals when school is suspended, examinations will take place according to the original schedule once school is resumed. The affected examination will take place on Saturday. If school is suspended for more than one day, examinations will still take place as scheduled. And the examination on the first day of suspension will take place on that Saturday while other affected examinations will otherwise be arranged.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary examinations will be arranged for all absentees.

Examination scores of the absentees will be calculated as follows:

<b>Types of Absence</b>	<b>Examination Scores</b>
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

Paper Checking will be arranged from 19 July (Day 4) to 25 July (Day 7). As there will be the HKDSE Result Release on 20 July (Wednesday), there will be no school for S.1 – S.5 students.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

## S.5 Second Term Examination Timetable

Date	Subject & Time	
4 / 7 ( MON )	CHI II 8:30 - 10:00	BIO 10:30 - 13:00
5 / 7 ( TUE )	MATHS I 8:30 - 10:45	MATHS II 11:15 - 12:30
6 / 7 ( WED )	ENG III 8:30 - 10:30	CHI I 11:15 - 12:45
7 / 7 ( THU )	LS I 8:30 - 10:30	LS II 11:00 - 12:15
8 / 7 ( FRI )	ICT I / C.HIST I / HMSC I 8:30 - 10:30 ECO I 8:30 - 9:30	ICT II 11:00 - 12:30 HMSC II 11:00 - 12:45 ECI II 10:00 - 12:00
11 / 7 ( MON )	GEO I 8:30 - 10:30 BAFS I 8:30 - 9:45 ERS I 8:30 - 10:15	GEO II 11:00 - 12:15 BAFS II 10:15 - 12:30 ERS II 10:45 - 12:30
12 / 7 ( TUE )	ENG II 8:30 - 10:30	CHI III 11:15 - 13:15
13 / 7 ( WED )	RE 8:30 - 9:15	CHEM 9:45 – 12:15
14 / 7 ( THU )	ENG I 8:30 - 10:00	MATHS ( M2 ) 10:30 - 13:00
15 / 7 ( FRI )	PHY 8:30 – 11:00 VA 8:30 - 12:30	
18 / 7 ( MON )	ENG IV ( Speaking ) 8:30 - 11:30	

**Examination Venues:**

Class	5A	5B	5C	5D
Classroom	401	402	403	404

Date	Subject	Venue
4 / 7 ( MON )	BIO	RM 401 ( Elective 2 ) RM 402 ( Elective 3 )
6 / 7 ( WED )	ENG III	HALL
8 / 7 ( FRI )	ICT	RM 401
	HMSC	RM 402
	ECO	RM 403
	C.HIST	RM 404
11 / 7 ( MON )	GEO	RM 401
	BAFS	RM 402
	ERS	RM 403
12 / 7 ( TUE )	CHI III	HALL
13 / 7 ( WED )	CHEM	RM 401 ( Elective 1 ) RM 402 ( Elective 3 )
14 / 7 ( THU )	MATHS ( M2 )	RM 401
15 / 7 ( FRI )	PHY	RM 401 ( Elective 1 ) RM 402 ( Elective 2 )
	VA	RM 108
18 / 7 ( MON )	ENG IV ( Speaking )	RM 401 - 406